
Technische vragen GL inzake vacatures.  
 
Namens Groen Links  heb ik een paar vragen n.a.v.  de opmerking van de wethouder tijdens de 
raadsvergadering van 27 oktober j.l. mbt tot de vacatures. Volgens de heer van Maanen worden de 
vacatures naar behoefte ingevuld. Dus  niet alle vacatures die open staan worden voorlopig ingevuld .  
- Betekent dit dat er op dit moment met externe inhuur wordt gewerkt en om hoeveel Fte gaat dat dan. 
- Wat is er de afgelopen tijd niet goed gegaan omdat de vacatures niet zijn ingevuld 
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